# خدمات التطوير المهني المتوفرة عن بعد Distance Career Development Services



#### 1

### خدمات قسم التوظيف الطلابي

## خدمة التوظيف الطلابي:

نظراً للتعليمات الواردة بخصوص تعليق الدراسة في الجامعة وكجزء من الإجراءات الاحترازية للوقاية من فيروس كورونا المستجد تم وحتى اشعار آخر ايقاف خدمة التوظيف الطلابي في جميع إدارات/ كليات/ ومرافق جامعة قطر.

للاستفسار حول خدمات التوظيف الطلابي يرجى التواصل مع قسم التوظيف الطلابي على عنوان البريد الالكتروني التالي: Student.employment@qu.edu.qa

ورشة التميز الوظيفي: سيتم طرح ورشة التميز الوظيفي عن بعد عن طريق Blackboard وسيكون التواصل مع الطلبة بشكل مباشر عن طريق البريد الالكتروني لمعرفة كافة التفاصيل.

وسائل التواصل الاجتماعي: للمستجدات حول البرامج المقدمة من مركز التطوير المهني يرجى متابعة حسابات المركز على وسائل التواصل الاجتماعي التالية:

• Twitter: QUCDC

• Instagram: QUCDC

للتواصل والاستفسار مع قسم التوظيف الطلابي:

رقم الهاتف: 44033883

الايميل: Student.employment@qu.edu.qa

#### **Section of student employment**

#### **Student Employment Services:**

Based on the instructions given regarding the suspension of all classes for students, and as part of the precautionary measures for the prevention of the new CORONA virus, The Student Employment Service is suspended in all departments/colleges/facilities of Qatar University until further notice.

To inquire about any of the student employment services, please contact the Section of Student employment at: Student.employment@qu.edu.qa

#### **Career Excellence Workshop:**

Career Excellence workshop will be available online on **Blackboard** and students who are eligible to register for the workshop will be contacted directly by email for all the details.

#### **Social Media Platforms:**

For important updates regarding all services provided by the Career Development Center, please follow the center's social media accounts on:

• Twitter: QUCDC Instagram: QUCDC

For any Inquiries:

Phone:44033883

Email: Student.employment@qu.edu.qa